Harvard University/ Nanjing University/ University of Sydney

	The Second International Summer School for China Studies
（June 16-30, 2011）

Application Form 
Please type or write in black ink.



	1. Family Name: 
	Given Name: 

	   姓名:
	

	   Age (年龄):  
	Gender (性别):  Male (男)       Female (女)

	2. Place of Birth (出生地): 
City (城市): 

Country (国家): 


	
Province (省份): 

	3. Date of birth (出生年月): 
                             (Month/Day/Year)


	4. Present title as faculty member (现任职位): 

If you are a Ph.D. candidate/master student, anticipated date of obtaining your degree: 
(如果你现在是在读博士生或者硕士生，请注明即将完成学位的时间)


	5. University: 
(所在大学或研究院)
	Department:  

(所在系科)


	6. Telephone:   Home (家)                                      Office (办) 
(电话号码)


	7. Fax: 

(传真号码)


	8. E-mail: 

(电子邮箱)


	9. Best mailing address (最佳邮寄地址):


	10. Colleges/ Universities attended
(大学)

	Principal Subject
(专业)
	Dates of Study
(在读年月)
	Degree/Year awarded
(所获学位及其时间)

	    
	
	
	

	     
	
	
	

	     
	
	
	

	     
	
	
	

	11. Names, addresses, email and phone/fax numbers of individuals from whom you are requesting letters of recommendation.  Two (2) letters (in English or Chinese) are required for this application.  We expect the professors who recommend you to email the letters to csss@nju.edu.cn. Please provide their names and contact information.
(请提供两封推荐信，并在下面列出推荐人的姓名、电话、传真号码、邮寄地址以及电子邮箱。请推荐人直接将推荐信发至csss@nju.edu.cn。


	   Name 
   (姓名)
	Address 
(地址)
	Email 
(电子邮箱)
	Phone/Fax 
(电话和传真号)

	
   1. 
	

	
	


	
   2. 
	

	
	


	12. List all positions held, academic or other, in chronological order (with dates).  Include the date from which you have held your present faculty position:
(请按时间顺序列出你曾经担任的所有职位，包括学术和行政职位):


	13. Publications: Please list titles in the original language as well as English.  Attach a separate bibliography 
if space here is insufficient. (请列出业已出版的著作和文章):
  

	14. Foreign Travel : If you have visited or lived in any countries other than the one in which you are now 
employed, please list places, dates and purposes 
(请列出你曾经在国外从事研究和参加学术会议的经历，并请注明时间、地址和学术活动的主要内容):
15. Proof of English/Chinese Proficiency: Please provide in your email attachment one of the following documents to verify the level of your English/Chinese proficiency: a TOEFL and/or a T.CEST score report, or a report of your most recent nationally or internationally approved English/Chinese proficiency test, or a letter from your English/Chinese teacher or academic adviser specifying the level of your English/Chinese proficiency in reading, writing, speaking and listening comprehension. Documents of native language proficiency are not required.
(请提供有关你的英文和中文水平的证明，托福、实用汉语水平认定考试等的测试成绩或是导师的推荐信均可。请将证明材料作为附件随申请信一并发至csss@nju.edu.cn。母语勿需证明。)



	16. Statement of Research Interests

   Please provide a statement of your research interests including your previous experience conducting field research in China in connection to this summer school.  Why is this summer school important to your research, both empirically and theoretically? (Statement must be in English or Chinese, 2-4 pages, double spaced).
(请用英文或者中文提供一份简要的有关你的学术研究兴趣的大纲。大纲内请说明你曾有过的与本培训项目内容相关的实地考察和研究的经历以及这一培训项目对你将来的学术研究和发展的重要性，篇幅大约为2至4页，双倍行距。)


1

